

**INTERNATIONAL HEALTH REGULATIONS (1969)
RESERVATIONS TO THE ADDITIONAL REGULATIONS
OF 23 MAY 1973 AMENDING THE INTERNATIONAL
HEALTH REGULATIONS (1969)**

Advice has been received from the National Health Administration of Pakistan withdrawing its reservation to Article 69 of the International Health Regulations (1969). In addition, with respect to the reservation concerning Article 88, the period of nine days shall in the future be reduced to six. The reservation should be considered to read therefore: "The Government of Pakistan shall have the right to require of persons on an international voyage arriving by air in its territory or landing there in transit, but falling under the terms of paragraph 1 of Article 70, information on their movements during the last *six* days prior to disembarkation."

**RÈGLEMENT SANITAIRE INTERNATIONAL (1969)
RÉSERVES AU RÈGLEMENT ADDITIONNEL DU
23 MAI 1973 MODIFIANT LE RÈGLEMENT
SANITAIRE INTERNATIONAL (1969)**

L'Administration sanitaire nationale du Pakistan a fait savoir qu'elle retire sa réserve à l'article 69 du Règlement sanitaire international (1969). D'autre part, en ce qui concerne la réserve relative à l'article 88, la période de neuf jours sera désormais ramenée à six. Le libellé de la réserve sera donc le suivant: « Le Gouvernement du Pakistan a le droit d'exiger de toute personne effectuant un voyage international, qui arrive en aéronef sur son territoire ou y atterrit en transit mais tombe sous le coup des dispositions du paragraphe 1 de l'article 70, des renseignements sur ses déplacements au cours des *six* jours précédant son débarquement ».